
Protokół Nr XIII/12 
z posiedzenia sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 30 marca 2012 roku. 

Ad.pkt. 1. 
Obrady XIII sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Pan Bogdan 

Kresso o godz. II00 modlitwą „Ojcze nasz " 
Otwierając posiedzenie powitał Radnych, zaproszonych gości w osobach: Panią 

Halinę Boratyńską Kier. GOPS w Rudce, Pana Radce Prawnego, Pana Wójta oraz 
pracowników urzędu przybyłych na dzisiejsze posiedzenie. 

Obrady odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sali konferencyjnej. 

Na stan ustawowy składu rady w sesji uczestniczy 14 radnych. 
1. Pan Piotr Marian Barszczewski 
2. Pan Jan Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Bogdan Kresso 
5. Pani Barbara Kryńska 
6. Pan Andrzej Niemyjski 
7. Pan Kazimierz Olszewski 
8. Pani Honorata Rudkowska 
9. Pani Krystyna Safaryn 
10. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
11. Pan Tadeusz Uszyński 
12. PanJanWiński 
13. Pan Ryszard Wiński 
14. Pan Stanisław Zero 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczył Pan Radny Grzegorz Marek Godlewski. 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad XII Sesji Rady Gminy Rudka. 
4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 

2011 rok. 
6. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Rudce za rok 2011. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Aktywności Lokalnej na lata 

2012-2013. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa 

Podlaskiego na realizację zadania publicznego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2012-2015. 



10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na rok 2012. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rudka w roku 2012. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w roku budżetowym 2013. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznych sprawozdań finansowych 

samorządowych instytucji kultury za rok 2011. 
14. Interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad XIII Sesji Rady Gminy Rudka. 

Po przedstawieniu w/w porządku Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 
inne propozycje co do proponowanego porządku obrad dzisiejszej sesji. 

Innych propozycji nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania za przedstawionym porządkiem obrad było 15 głosów 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia XII sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do treści protokołu z w/w posiedzenia. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia XII sesji został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (14 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 30 grudnia 2011 r. 

zostało wydanych 12 zarządzeń w sprawie: 
- przekazania podległym jednostkom informacji o ostatecznych kwotach dochodów i 
wydatków tych jednostek oraz wysokości i wpłat do budżetu w 2012 roku, 
- opracowania planów finansowych zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych gminie odrębnymi ustawami w 2012 roku, 
- realizacji zadań obrony cywilnej w 2012 roku, 
- ustalenia cennika usług transportowych świadczonych przez Urząd Gminy, 
- prowadzenia konsultacji dotyczących Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rudka w 2012 roku, 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia rokowań w sprawie sprzedaży 
nieruchomości oznaczonej nr geod. 168 położonej w obrębie wsi Olendy, 
- ustalenia stawek zwrotu pracownikom kosztów przejazdu w podróżach służbowych 
odbywanych pojazdami nie należącymi do pracodawcy, 
- nabycia nieruchomości, 
- sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rudka za 2011 rok, 

- informacji z wykonania budżetu Gminy Rudka oraz o deficycie/nadwyżce za 2011 rok, 
- regulaminu organizacyjnego UG Rudka, 
- przygotowania projektów uchwał na XIII sesję RG Rudka. 



Ponadto został ogłoszony przetarg na „Przebudowę świetlicy wiejskiej we wsi Karp 
oraz budowę świetlicy wiejskiej we wsi Niemyje Ząbki. Zostało złożonych 6 ofert. Przetarg 
wygrała firma z Białegostoku KRB Budownictwo. 
27 marca br. została podpisana umowa z wykonawcą na wykonanie prac. 

Kontynuując swą wypowiedź poinformował, że odbyła się kontrola z nadzoru 
budowlanego na obiekcie „ORLIK" oraz w świetlicy wiejskiej w Kocach Borowych. W tej 
sprawie została wydana pozytywna decyzja na użytkowanie obiektów. 

Urząd Marszałkowski w Białymstoku przeprowadził kontrolę budowy świetlicy w 
Kocach Borowych oraz kanalizacji. 
Otrzymaliśmy pisemną odpowiedź, iż zostało wysłane zlecenie na wypłatę środków 1.500 tys. 
zł. za świetlicę w Kocach Borowych. Również otrzymaliśmy telefoniczną informację, że 
zostanie wysłane zlecenie na wypłatę środków za budowę kanalizacji. 
Podczas dalszej informacji pan Wójt poinformował, że został złożony wniosek o przyznanie 
środków finansowych na budowę kanalizacji w Niemyjach Ząbkach i Jarnątach oraz na 
dofinansowanie środków na działalność animatora obiektu sportowego „MOJE BOISKO 
ORLIK". 

Został rozliczony I etap rekultywacji wysypiska śmieci. 
19 marca br. w świetlicy OSP Rudka zostało przeprowadzone szkolenie przez Podlaski Oddz. 
Regionalny A.R i M. R. Biuro Powiatowe w Bielsku Podlaskim na temat: „Jak jeszcze 
można skorzystać z dopłat UE?". 
Podczas dalszej wypowiedzi poinformował, że uczestniczono w: 
- odprawie służbowej dot. podsumowania efektów pracy za 2011 rok Komendy Powiatowej 
Policji, 
- spotkaniu podsumowującym pracę za 2011 rok Komendy Powiatowej PSP, 
- uroczystościach z okazji otwarcia Filii BS Brańsk w Białymstoku, 
- prezentacji wyników badań podaży i popytu na pracę przeprowadzonych w 2011 roku w 
woj. podlaskim - w tym w powiecie bielskim, 
- posiedzeniu Rady Zatrudnienia. 

23 kwietnia br. w Rudce odbędą się uroczystości związane z odsłonięciem Krzyża -
Pomnika Sybiraków 

Na zakończenie stwierdził, że są to najważniejsze sprawy jakimi zajmowaliśmy się w 
okresie od ostatniej sesji. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji: 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący przypomniał, że sprawozdanie z 

działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 rok zostało dostarczone w 
materiałach na sesję. 
Czy są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że sprawozdanie zostało 
przyjęte. 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2011 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 



Ad. pkt. 6. 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Rudce za rok 2011 zostało dostarczone w materiałach na posiedzenie sesji. 
Czy w związku z tym sprawozdaniem są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący stwierdził, ze w/w sprawozdanie zostało przyjęte. 
Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
Rudce za rok 2011 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt 7. 
Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Aktywności Lokalnej na lata 2012 - 2013 został dostarczony w materiałach na 
posiedzenie sesji. 
Czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 

W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIII/62/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 30 marca 2012 roku w sprawie 
Gminnego Programu Aktywności Lokalnej na lata 2012 - 2013 w załączeniu do protokołu z 

Ad. pkt. 8. 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi 

Województwa Podlaskiego na realizację zadania publicznego został dostarczony w 
materiałach na sesję, czy w związku z tym projektem są uwagi lub zapytania. 

Pan Radny Jan Filipowicz zwrócił się z zapytaniem czy to chodzi o chodnik przy ul. 
Brańskiej. 

Pan Wójt Gminy Andrzej Anusiewicz przypomniał, że swego czasu podjęliśmy 
inicjatywę nt polepszenia bezpieczeństwa pieszych. W roku ubiegłym Rada Gminy podjęła 
taką uchwałę udzielając pomoc finansową w wysokości 40 tys. zł. na realizację zadania 
dotyczącego wspólnego finansowania robót związanych z poprawą bezpieczeństwa ruchu 
polegającego na remoncie chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 681. (łącznie 2 km.). 

Pan Radny Jan Filipowicz stwierdził, że gmina pomaga dla województwa, powiatu. To 
oni powinni nam pomagać. 

Pan Wójt poinformował, że taka sama sytuacja jest z powiatem, a dotycząca 
przebudowy układu komunikacyjnego - droga do Olend. 

Innych zapytań i uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 



W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 12 głosów oraz 2 głosy 
wstrzymujące się. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIII/63/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 30 marca 2012 roku w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podlaskiego na realizację zadania 
publicznego w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 9. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2012 - 2015 został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. 
Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIII/64/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 30 marca 2012 roku w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2012 - 2015 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 10. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 

uwagi lub zapytania co do treści projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Rudka na rok 2012. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 14 głosów. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w/w uchwała została przyjęta. 
Uchwała Nr XIII/65/2012 Rady Gminy Rudka z dnia 30 marca 2012 roku w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Rudka na rok 2012 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Pan Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godz. 1210. 

Ad. pkt. 11. 
Kontynuując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Rudka w roku 2012 został dostarczony 
w materiałach na sesję. 
Czy w związku z tym projektem są uwagi łub zapytania. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski stwierdził, że w związku z tym programem należy 
podjąć odpowiednie działania mające na celu obniżenie kosztów, które mogą nas dotknąć. 
Kontynuując swą wypowiedź przypomniał, że jako radni przyjęliśmy uchwałę w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy, gdzie jest zapis na temat 
obowiązku osób utrzymujących zwierzęta domowe. Nic w tym temacie nie zostało zrobione. 


